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Vragen van het lid Markuszower (PVV) aan de Staatssecretaris van Veiligheid 
en Justitie over het bericht «Drugsgebruik tbs-kliniek niet meer toegestaan» 
(ingezonden 3 april 2017). 

Vraag 1
Kent u het bericht «Drugsgebruik tbs-kliniek niet meer toegestaan»?1 

Vraag 2
In welke tbs-klinieken wordt drugsgebruik nog meer gedoogd? 

Vraag 3
Wie is er per tbs-kliniek verantwoordelijk voor het gedogen van drugs binnen 
de kliniek? Op welke wijze gaat u deze persoon sanctioneren? 

Vraag 4
Per wanneer kunt u toezeggen dat alle tbs-klinieken drugsvrij zijn? 

Vraag 5
Wanneer schaft u het krankzinnige systeem van tbs eens af, immers 
misdadigers horen in de cel?

1 http://www.telegraaf.nl/binnenland/27913558/__Drugsgebruik_tbs-
kliniek_niet_meer_toegestaan__.html
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